
Inspraak Commissie Stad 

Deel 1: Yvette 

Ik ben Yvette van Gastel, economiedocent op het Antoniuscollege 

hier in Gouda en woon nu 3,5 jaar in de Nieuwehaven. 

Wij zijn hier namens de werkgroep van de Nieuwehaven, en willen 

deze inspraakmogelijkheid gebruiken om toe te lichten hoe het 

proces is verlopen, benadrukken dat dit een zeer gedegen proces is 

geweest, maar ook dat we het op het eind als een lastig proces 

hebben ervaren.  

Terug naar 2019, we zijn toen we met veel enthousiasme aan de slag 

gegaan met de opdracht die we van de gemeente hadden gekregen, 

namelijk om tot een oplossing voor de wortelopdruk in onze straat te 

komen.  

Daarbij was oorspronkelijk de keuze tussen:  

- platanen behouden, maar kandelaberen  

- platanen vervangen 

De meeste straatbewoners zijn bij de werkgroep gegaan omdat ze 

wilden voorkomen dat de platanen zouden worden gekapt. Het hielp 

in het proces enorm dat we zowel een boomexpert als een 

groenexpert in onze straat hebben wonen. Zij brachten belangrijke 

kennis over de groei van platanen in.  

Na veelvuldig overleg met elkaar en een deskundig rapport van 

TreeVision, zijn we tot de conclusie gekomen dat vervangen de meest 

duurzame oplossing is voor het tegengaan van de wortelopdruk én 

om een mooie toekomstbestendige groenstructuur te garanderen.  

We waren er trots op dat ons plan bijna unaniem door de bezoekers 

van de infoavond werd omarmd en waren klaar om de volgende 

stappen te gaan zetten.  



Ondertussen was er echter een groep omwonenden die bezwaar 

maakten tegen het vervangen van de platanen. Er is op hun verzoek 

een extra info avond georganiseerd en een 2de rapport gemaakt. 

Daarna bleef het lang stil vanuit de gemeente. Tot er plots na 

ongeveer een half jaar een besluit van de wethouder lag. Een soort 

compromis tussen het plan van de werkgroep en het bezwaar van de 

omwonenden: behoud van minimaal 5 platanen.  

Vanaf dat moment stokte het dan zo voortvarende proces van 

burgerparticipatie. De gemeente paste haar kaders aan en de 

omwonenden, dus van buiten de Nieuwehaven, werden betrokken 

bij het herinrichtingsproces. De werkgroep voelde frustratie door de 

plotselinge draai van de wethouder en de aanvallen via de media 

door de omwonenden. We voelden ons buiten spel gezet. Dit alles 

zorgde voor een onprettige sfeer tijdens de overleggen.  

Daarop heeft de wethouder besloten om 7 platanen te laten staan, 

een oplossing die ver verwijderd is van de oorspronkelijke keuze die 

we moesten maken, maar die we als werkgroep uiteindelijk wel 

hebben geaccepteerd, omdat niemand erbij gebaat is als het proces 

nog verder wordt vertraagd, want ondertussen zijn we twee jaar 

verder en groeien de dikke wortels van de platanen nog steeds ver 

onder onze huizen door.  

 


